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ZAB.0022.56.2019 

 

Protokół nr 61/19 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 5 grudnia 2019 r.  

 

Starosta pan Roman Gołębiewski o godzinie 10
10 

otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu we 

Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach Zarządu, 

uczestniczy 5 członków Zarządu, co wobec ustawowego składu Zarządu Powiatu 

wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Zarządu Powiatu 

oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 60/19 z dnia 28 listopada 2019 r.(po Sesji RP) 

3. Rozpatrzenie propozycji Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego dotyczącego przekwalifikowania dwóch odcinków dróg wojewódzkich: 

268 Brzezie – Brześć Kujawski na terenie gminy Brześć Kujawski oraz 301 Janowice 

– Osięciny na terenie gminy Lubanie. 

4. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na czasowe 

dysponowanie nieruchomością stanowiącą własność Powiatu Włocławskiego.   

5. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia do 

przeprowadzenia kontroli w szkołach niepublicznych dotowanych przez Powiat 

Włocławski. 

6. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

7. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego naboru 

partnerów w celu wspólnej realizacji projektu „Szkoła Ćwiczeń Ziemi Kujawsko – 

Dobrzyńskiej województwa kujawsko – pomorskiego”.  

8. Wyrażenie opinii w sprawie wniosku Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

o zwiększenie etatu psychologa w Placówkach Opiekuńczo – Wychowawczych „Jaś” 

i „Małgosia” w Brzeziu oraz przyjęcie projektu odpowiedzi.  

9. Przyjęcie informacji Zarządu Powiatu dotyczącej wykonania Termomodernizacji oraz 

zadań inwestycyjno – remontowych w Zespole Szkół w Lubrańcu.  

10. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia od Wojewody 

Kujawsko – Pomorskiego niektórych zadań z zakresu administracji rządowej 

dotyczących kwalifikacji wojskowej na terenie Powiatu Włocławskiego w 2020 r. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań podczas  wykonywania 

budżetu na 2019 r. 
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12. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu o zmianie uchwały Rady Powiatu we 

Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019. 

13. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały Rady Powiatu we 

Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019. 

14. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały Rady Powiatu we 

Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Włocławskiego na lata 2019-2026. 

15. Rozpatrzenie projektu i przyjęcie treści Aneksu nr 1 do Umowy z dnia 29 października 

2019 r. na realizację zadania pn. „Podniesienie jakości praktycznej nauki zawodu 

poprzez doposażenie szkoły prowadzącej kształcenie zawodowe – Budowa Placówki 

Kształcenia Zawodowego wraz z pracowniami praktycznej nauki zawodu z niezbędną 

infrastrukturą techniczną w Zespole Szkół w Izbicy Kujawskiej”. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia wniosku 

Komisji Przetargowej oraz unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na dostawę i montaż wyposażenia szkoły w ramach projektu pn. 

„Budowa Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego na bazie organizacyjnej 

Zespołu Szkół w Chodczu wraz z infrastrukturą”, z podziałem na 4 części. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie inwestycyjne.  

18. Sprawy różne. 

- zapoznanie z pismem Burmistrza Brześcia Kujawskiego w sprawie przejęcia dwóch 

odcinków z powiatu aleksandrowskiego. 

19. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu jednogłośnie przyjął Protokół nr 59/19 z dnia 28 listopada  

2019 r.  

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że Urząd Marszałkowski Województwa Kujawsko - 

Pomorskiego w Toruniu pismem z dnia 31 października 2019 r. przedstawił propozycję 

przekwalifikowania dwóch odcinków, dróg wojewódzkich; 268 Brzezie - Brześć Kujawski na 

terenie gminy Brześć Kujawski oraz 301 Janowice - Osięciny na terenie gminy Lubanie. Na 

terenie powiatu włocławskiego Urząd Marszałkowski zidentyfikował odcinki dróg, które nie 

wpisały się w główny szkielet dróg wojewódzkich. Zaliczono do nich następujące odcinki 

dróg: 268 Brzezie - Brześć Kujawski na terenie gminy Brześć Kujawski oraz 301 Janowice – 

Osięciny na terenie gminy Lubanie. Urząd Marszałkowski przedstawił propozycję 

przekwalifikowania odcinków dróg na mocy ustawy w trybie art 10 ust. 5 ustawy z dnia 

21 marca 1985 r. o drogach publicznych wraz z ich współfinansowaniem przez samorząd 

województwa. Starosta dodał, że powiat ma dużo swoich zadań do realizacji, jest dużo 

opracowanych dokumentacji na kolejne zadania, dlatego w chwili obecnej nie jest w stanie 

przejąć tych dróg. 
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Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko - 

Pomorskiego w Toruniu z dnia 31 października 2019 r. dotyczącym przekwalifikowania 

dwóch odcinków dróg wojewódzkich: 268 Brzezie – Brześć Kujawski na terenie gminy 

Brześć Kujawski oraz 301 Janowice – Osięciny na terenie gminy Lubanie. Jednakże, biorąc 

pod uwagę obszerność planowanych do realizacji zadań, opracowywanych dokumentacji na 

kolejne zadania, nie widzi możliwości przekwalifikowania ww. odcinków dróg. 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Zygmunt Bałuta – naczelnik Wydziału Geodezji 

i Gospodarki Nieruchomościami. Poinformował członków Zarządu, że pismem z dnia 

21 listopada 2019 r. Polski Koncern Naftowy ORLEN S.A., reprezentowany przez Pana 

Andrzeja Cichonia, wystąpił o wyrażenie zgody na dysponowanie częścią nieruchomości 

położonej w obrębie ewidencyjnym Brzezie, gmina Brześć Kujawski, oznaczonej numerem 

działki 91, stanowiącej własność Powiatu Włocławskiego, dla której w Sądzie Rejonowym 

we Włocławku VI Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzona jest księga wieczysta numer 

WL1W/00059699/9, na cele związane z wykonaniem odwiertu geologicznego w ramach 

realizacji zadania: „Usługi planistyczne i projektowe związane z przygotowaniem budowy 

inwestycji liniowej rurociągów wody i solanki w ramach projektu Jura dla zadania 

inwestycyjnego 14624”, zgodnie z projektem zagospodarowania terenu dołączonym do 

wniosku. Do wniosku dołączono projekt zagospodarowania terenu przedstawiający zakres 

działki objętej inwestycją. Prace będą polegały na wykonaniu za pomocą wiertnicy 

mechanicznej otworu o średnicy fi 160 mm oraz głębokości 23m i potrwają od 1 do 2 godzin. 

Wejście na grunt w celu przeprowadzenia przedmiotowej inwestycji wymaga zgody 

właściciela nieruchomości. Zgodnie z zapisem działu II księgi wieczystej 

WL1W/00059699/9, właścicielem przedmiotowej nieruchomości jest Powiat Włocławski. 

Zgodnie z § 16 umowy dzierżawy z dnia 02.12.2019r. odszkodowanie za straty w uprawach 

związane z wykonaniem odwiertu geologicznego zostaną wypłacone dzierżawcy. Na 

podstawie art. 32 ust. 2 pkt 3 ustawy o samorządzie powiatowym do zadań zarządu powiatu 

należy w szczególności gospodarowanie mieniem powiatu. Ponadto zgodnie z art. 25b ustawy 

o gospodarce nieruchomościami, powiatowym zasobem nieruchomości gospodaruje zarząd 

powiatu. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu 4 głosami „Za” przy 1 głosie „Przeciwnym” (Wicestarosta pan Jan 

Ambrożewicz) podjął uchwałę nr 183/19 w sprawie wyrażenia zgody na czasowe 

dysponowanie nieruchomością stanowiącą własność Powiatu Włocławskiego. 

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Krystian Łuczak – naczelnik Wydziału Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że kontrola w szkołach 

niepublicznych dotowanych przez Powiat Włocławski odbywa się na podstawie art. 38 ust 1 
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ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych oraz §9, §10 i § 11 

uchwały nr XXXI/313/18 Rady Powiatu z dnia 15 lutego 2018 r. w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek, dla których Powiat Włocławski jest 

organem rejestrującym. Kontrolę przeprowadzają osoby upoważnione przez Zarząd Powiatu, 

które powiadamiają organ prowadzący jednostkę dotowana o zamiarze przeprowadzenia 

kontroli. Szkoły kontrolowane to Liceum Ogólnokształcące Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół 

Katolickich im. bł. ks. Jerzego Popiełuszki w Modzerowie; Społeczne Liceum 

Ogólnokształcące im. Kardynała St. Wyszyńskiego w Choceniu; Społeczna Branżowa Szkoła 

I Stopnia im. Adama Mickiewicza w Choceniu; Społeczne Zaoczne Liceum 

Ogólnokształcącym dla Dorosłych w Choceniu. Termin przeprowadzenia kontroli w zakresie 

ustalenia faktycznej liczby uczniów pobierających naukę w 2019 r. w szkołach oraz 

prawidłowości pobrania i wykorzystania przyznanej w 2019 r. dotacji ustalony zostanie 

w dniach od 16 do 23 grudnia 2019 r. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 184/19 w sprawie upoważnienia do 

przeprowadzenia kontroli w szkołach niepublicznych dotowanych przez Powiat Włocławski. 

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Krystian Łuczak – naczelnik Wydziału Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że Komisję egzaminacyjną dla 

nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego powołuje organ 

prowadzący szkołę, zgodnie z art. 9g ust. 2 i ust 5 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta 

Nauczyciela. W skład komisji wchodzą: przedstawiciel organu prowadzącego szkolę, jako jej 

przewodniczący; przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; dyrektor szkoły; 

dwaj eksperci z listy ekspertów ustalonej przez ministra właściwego do spraw oświaty 

i wychowania; przedstawiciel wskazanego we wniosku związku zawodowego. Kompetencję 

w zakresie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na 

stopień nauczyciela mianowanego zgodnie z art. 91 d pkt 2 ustawy Karta Nauczyciela posiada 

Zarząd Powiatu. Prace Komisji przewidziano na 12 grudnia 2019 r. Do składu Komisji 

Egzaminacyjnej zaproponowano pana Krystiana Łuczaka na przewodniczącego komisji, panią 

Barbarę Kuklak - przedstawiciela organu nadzoru pedagogicznego, panią Sylwię Jasińską  - 

dyrektora szkoły, panią Mirosławę Leszczyńska - eksperta, pana Marka Korytowskiego - 

eksperta i panią Monikę Marciniak - przedstawiciela związku zawodowego.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 185/19 w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

 

Ad. 7 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Krystian Łuczak – naczelnik Wydziału Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że celem przedmiotowego konkursu 
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jest wdrożenie do szkół ćwiczeń, zgodnie z modelem opracowanym przez Ośrodek Rozwoju 

Edukacji, a tym samym udzielenie wsparcia nauczycielom w zakresie prowadzenia 

skutecznych metod pracy, rozwijających kompetencje kluczowe i umiejętności uniwersalne 

uczniów. Szkoła ćwiczeń to miejsce gdzie przyszli nauczyciele będą doświadczać praktycznej 

weryfikacji teorii, z którą spotkają się podczas studiów, a obecni nauczyciele będą doskonalić 

swój warsztat pracy. W ramach  projektów możliwe będzie doposażenie istniejących 

pracowni przedmiotowych w pomoce niezbędne do działania szkoły ćwiczeń. Maksymalna 

wartość jednego projektu nie może przekraczać 1.347.747 zł. Beneficjentem projektu może 

być podmiot będący organem prowadzącym co najmniej jedną szkołę publiczną 

(z wyłączeniem szkół prowadzonych przez ministrów) realizującą podstawę programową 

kształcenia ogólnego z wyłączeniem szkół dla dorosłych lub szkołę niepubliczną. Projekt 

zakłada współpracę ze szkołą wyższą oraz zaangażowanie co najmniej jednej placówki 

oświatowej takiej jak: biblioteka pedagogiczna lub poradnia psychologiczno-pedagogiczna 

lub placówka doskonalenia nauczycieli. Intencją Powiatu Włocławskiego jest utworzenie 

szkoły ćwiczeń realizujących zadania w zakresie kształcenia i doskonalenia zawodowego 

nauczycieli w kolejnych latach. Będą to modelowe placówki, pozwalające na dalszy rozwój 

szkół ćwiczeń, zgodnie z potrzebami lokalnego środowiska edukacyjnego. Szczegółowe 

zasady partnerstwa, w szczególności podział zadań oraz zasady współpracy i podejmowania 

decyzji, zostaną określone w umowie partnerskiej zawartej z partnerami wybranymi 

w naborze. 

Starosta dodał, że projekt będzie obejmował licea prowadzone przez powiat w Kowalu 

i w Lubrańcu. Projekt dotyczy szkolenia nauczycieli po 10 z każdej szkoły. Dokonano analizy 

i dyrektorzy jednoznacznie określili, że są w stanie projekt zrealizować. Najważniejszym 

aspektem projektu jest to, że za kwotę ok. 600 tys. zł. dwie szkoły można wyposażyć w cztery 

pracownie: przyrodniczą, matematyczną, informatyczną i językową. Dyrektorzy ustalą, gdzie 

jaka pracownia ma powstać. Samo wyłonienie partnera nie zmusza powiat do złożenia 

wniosku, jednakże ogłoszenie musi być wywieszone przez 21 dni. 

Pan Sekretarz dodał, że dawno powiat nie składał takich wniosków, poza Urzędem Pracy, czy 

PCPR. Nie było zaangażowania powiatu.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 186/19 w sprawie ogłoszenia otwartego 

naboru partnerów w celu wspólnej realizacji projektu „Szkoła Ćwiczeń Ziemi Kujawsko – 

Dobrzyńskiej województwa kujawsko – pomorskiego”.  

 

Ad. 8 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Krystian Łuczak – naczelnik Wydziału w Wydziale 

Edukacji i Spraw Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że Komisja Edukacji, 

Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku odbyła wyjazdowe posiedzenie w dniu 

26 listopada 2019 r. w Placówkach Opiekuńczo-Wychowawczych „Jaś" i „Małgosia" 

w Brzeziu. Radni zapoznali się analizą stanu majątku, aktami prawnymi i dokumentacją, 

liczbą wychowanków, stanem i strukturą zatrudnienia oraz problemami i potrzebami 

jednostki. Komisja podjęła wniosek, aby rozważyć możliwość zwiększenia etatu psychologa 
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w placówkach. Obecnie psycholog pracuje w placówkach łącznie na pół etatu, co w opinii 

Dyrektor placówek nie zaspokaja potrzeb wychowanków w zakresie pomocy 

psychologicznej. Celem poprawy opieki wnioskowane jest zwiększenie wymiaru zatrudnienia 

psychologa do jednego etatu. Zgodnie z informacjami pozyskanymi od dyrektora placówek, 

zwiększenie wymiaru etatu wiązałoby się z wydatkowaniem dodatkowych środków w kwocie 

30.194,09 zł w roku budżetowym 2020. 

Pan Sekretarz dodał, że nie ma norm określonych za zatrudnianie psychologa. Propozycja 

Wydziału jest rozsądna, że należy przeprowadzić szczegółową analizę w tym zakresie. 

Odpowiedź zgodnie ze statutem będzie udzielona. 

Starosta dodał, że jest podobnego zdania, wniosek należy pozostawić do rozpatrzenia 

w późniejszym terminie. Oprócz tych argumentów, o których była mowa, należy podjeść do 

rozwiązania problemu kompleksowo w odniesieniu do dwóch placówek opiekuńczo – 

wychowawczych, w Brzeziu i w Lubieniu Kujawskim. W toku realizacji przyszłorocznego 

budżetu będzie dokonana analiza kosztów, odbędzie się spotkanie z paniami dyrektorkami 

i wówczas te problemy zostaną rozwiązane. Jeżeli są potrzeby, to trzeba znaleźć rozwiązanie. 

Pan Sekretarz dodał, że trzeba na problem spojrzeć szerzej, są przecież dwie poradnie, dlatego 

trzeba sprawdzić jak ten ciężar się rozkłada. Wicestarosta zapytał, jaki jest stan zatrudnienia 

psychologa? 

Pan Sekretarz odpowiedział, że pół etatu. 

Wicestarosta dodał, że może trzeba skorzystać z pomocy poradni w tym zakresie. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu przeanalizował wniosek Komisji Edukacji i Spraw Społecznych dotyczący 

zwiększenia etatu psychologa w Placówkach Opiekuńczo – Wychowawczych „Jaś” 

i „Małgosia”, przyjął projekt odpowiedzi, zobowiązując Wydział Edukacji i Spraw 

Społecznych do podjęcia dalszych ustaleń dotyczących tematu wniosku i określenia 

konkretnych potrzeb jednostki oraz wskazania możliwych źródeł finansowania 

ewentualnego zwiększenia wymiaru zatrudnienia psychologa.  

 

Ad. 9 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Artur Płoszaj – podinspektor  w Wydziale 

Budownictwa. Poinformował członków Zarządu, że Informacja Zarządu Powiatu wpisana 

została do planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, stanowiącym załącznik do 

uchwały nr III/36/19 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 stycznia 2019 r. W informacji 

szczegółowo opisano jaki zakres robót obejmowało zadanie inwestycyjne pn. 

„Termomodernizacja budynku szkoły – Zespołu Szkół w Lubrańcu” oraz jak przebiegał 

proces inwestycyjny. W drugiej części informacji zawarto dane w zakresie wykonanych robót 

przy zadaniu pn. „Wykonanie robót budowlanych – remontowych polegających na wymianie 

drzwi i podłóg oraz malowaniu korytarzy i sal lekcyjnych w budynku szkoły – Zespołu Szkół 

w Lubrańcu”. Pan Płoszaj omówił przebieg zadania remontowego. W wersji tabelarycznej 

przedstawiono wykaz inwestycji i remontów przeprowadzonych w Zespole Szkół w Lubrańcu 

w latach 2016-2018 ze wskazaniem kosztów poszczególnych zadań.   
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Po dyskusji i szerokiej analizie przedłożonej informacji Starosta podniósł, że przeraża go 

sposób prowadzenia inwestycji w ZS w Lubrańcu. Prawo mówi o robotach dodatkowych, 

o robotach zamiennych i innych rzeczach. W chwili obecnej takie sprawy również się 

wykonuje, ale zgodnie z prawem zamówień publicznych i prawem budowlanym. Przykładem 

jest budynek geodezji. Sugestia jest słuszna, aby dyrektor szkoły, w której była wykonywana 

termomodernizacja przedstawił swój punkt widzenia, ponieważ musi być synchronizacja 

informacji z Wydziałem Budownictwa i dyrektorem szkoły. Według Starosty w taki sposób 

nie powinno się prowadzić inwestycji. Jeśli pojawiły się roboty dodatkowe, czy zamienne, to 

powinno się je sformalizować w sposób zgodny z prawem zamówień publicznych. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację Zarządu Powiatu dotyczącą wykonania 

Termomodernizacji oraz zadań inwestycyjno – remontowych w Zespole Szkół w Lubrańcu. 

Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania informacji Przewodniczącemu 

Rady. 

 

Ad. 10 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu. Poinformował 

członków Zarządu, że Wojewoda Kujawsko- Pomorski pismem z dnia 30 października 

2019 r. zwrócił się do Starosty Włocławskiego o podpisanie i przyjęcie Porozumienia 

w sprawie powierzenia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych 

z kwalifikacją wojskową w 2020 r. Na mocy Porozumienia Wojewoda Kujawsko-Pomorski 

powierza, a Zarząd Powiatu we Włocławku przyjmuje do realizacji zadanie polegające na 

wypłaceniu dodatkowego wynagrodzenia osobom wchodzącym w skład powiatowej komisji 

lekarskiej w przypadku udziału w pracy tej komisji poza godzinami pracy zawodowej, 

zgodnie z przepisami rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 2 stycznia 2012 r. w sprawie 

sposobu ustalania dodatkowego wynagrodzenia osób wchodzących w skład komisji 

lekarskich oraz pracowników średniego personelu medycznego wyznaczonych do 

powiatowych komisji lekarskich orzekających o stopniu zdolności do czynnej służby 

wojskowej osób stawiających się do kwalifikacji wojskowej, według stawek określonych 

zarządzeniem Powierzającego, wydanym na podstawie § 3 tego rozporządzenia. Wojewoda 

Kujawsko-Pomorski zobowiązuje się zabezpieczyć środki finansowe na realizację zadania, 

które zostaną przekazane na rachunek bankowy budżetu powiatu w formie dotacji z budżetu 

państwa sklasyfikowanej w dz.750 - Administracja publiczna, rozdz.75045 -Kwalifikacja 

wojskowa, § 2120 - Dotacje celowe przekazane z budżetu państwa na zadania bieżące 

realizowane przez powiat na podstawie porozumień z organami administracji rządowej. 

Porozumienie będzie zawarte na czas trwania kwalifikacji wojskowej w roku 2020 i wygasa 

po rozliczeniu dotacji. Zgodnie z art. 12 pkt.8a ustawy o samorządzie powiatowym przyjęcie 

zadania z zakresu administracji rządowej wymaga podjęcia stosownej uchwały Rady Powiatu 

we Włocławku.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia od 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego niektórych zadań z zakresu administracji rządowej 

dotyczących kwalifikacji wojskowej na terenie Powiatu Włocławskiego w 2020 r. 

Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania projektu uchwały 

Przewodniczącemu Rady. 

Starosta poprosił pana Wicestarostę o prowadzenie obrad. 

 

Ad. 11 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że Rada Powiatu we Włocławku Uchwałą Nr III/32/19 

Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 stycznia 2019r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2019-2026, upoważniła Zarząd 

Powiatu do przekazania uprawnień w zakresie zaciągania zobowiązań kierownikom 

powiatowych jednostek zgodnie z § 3 cytowanej wyżej uchwały. Czynności te dotyczą: 

zaciągania zobowiązań związanych z realizacją przedsięwzięć określonych załącznikiem Nr 2 

do uchwały oraz zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 

budżetowym i latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki 

i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy. W celu właściwego nadania 

uprawnień, Zarząd Powiatu winien określić limity wydatków do których kierownicy 

jednostek mogą zaciągać zobowiązania. Biorąc pod uwagę wprowadzone zmiany do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2019-2026 oraz pismo 

Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s w Jarantowicach z dnia 3 grudnia 

2019r., informującego o konieczności zawarcia umowy na świadczenie usług z zakresu 

medycyny pracy obowiązującej od 16.12.2019r. do 15.12.2020r., należy określić nowe limity 

tych wydatków. 

Wicestarosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 187/19 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań podczas  wykonywania 

budżetu na 2019 r. 

 

Ad. 12 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że w toku wykonywania budżetu zachodzi konieczność 

wprowadzenia zmian w planie wydatków na wnioski dysponentów środków budżetowych.  

Dział 600-Transport i łączność, w rozdziale 60014- Drogi publiczne powiatowe, poprzez 

zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę 55.000 zł. Zmiany w planie wydatków dokonuje 

się na podstawie wniosku Dyrektora PZD z/s w Jarantowicach z dnia 03.12.2019r. 

Zwiększone środki przeznacza się na wydatki inwestycyjne tj. "Zakup dwóch kosiarek 

bijakowych". Ze względu na wzrost cen maszyn na rynku oraz niskie szacowanie kosztów 

planowanego zakupu zwiększa się powyższy zakup z kwoty 53.000 zł na kwotę 108.000 zł. 

Planowany zakup zostanie pokryty z powstałych oszczędności w innych paragrafach. Dział 

710- Działalność usługowa, w rozdziale 71015- Nadzór budowlany, poprzez zmniejszenie 
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w planie wydatków, o kwotę 4.043 zł. Zmiany w planie wydatków dokonuje się na podstawie 

wniosku Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego z dnia 02.12.2019r. Zwiększone 

środki finansowe przeznacza się na wypłatę ekwiwalentu za odzież dla pracowników 

terenowych oraz zakup kserokopiarki. 

Wicestarosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 188/19 o zmianie uchwały Rady Powiatu 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019.  

 

Ad. 13 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że w toku wykonywania budżetu zachodzi konieczność 

wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków między paragrafami klasyfikacji 

budżetowej na wnioski dysponentów środków budżetowych. Zmiany w planie dochodów 

dokonuje się na podstawie wniosku Głównego Księgowego Starostwa Powiatowego we 

Włocławku z dnia 2.12.2019r. Zmiany  w planie dochodów dokonuje się na podstawie 

wniosku Dyrektora ZS w Izbicy Kujawskiej z dnia 28.11.2019r. Urealnienie planu dochodów. 

Dział 852-Pomoc społeczna, w rozdziale 85202- Domy pomocy społecznej. Zmiany  w planie 

dochodów dokonuje się na podstawie wniosków: Dyrektora DPS w Kowalu z dnia 

27.11.2019r.i  Dyrektora DPS w Wilkowiczkach z dnia 27 listopada 2019 r. Zwiększone 

dochody pochodzą z tytułu odpłatności za pobyt mieszkańców w Jednostkach. Dział 853-

Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, w rozdziale 85333- Powiatowe urzędu 

pracy, poprzez zwiększenie w planie dochodów, o kwotę 3.604 zł. Zmiany w planie 

dochodów dokonuje się na podstawie wniosku z PUP we Włocławku z dnia 02.12.2019r. 

Urealnia się plan dochodów w związku z dokonywaniem wpłat za zezwolenia na zatrudnianie 

cudzoziemców oraz opłat za oświadczenia o powierzeniu pracy cudzoziemcom oraz 

wynagrodzenie płatnika. Dział 900-Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, w rozdziale 

90019- Wpływy i wydatki z gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie 

ze środowiska, poprzez zwiększenie w planie  dochodów, o kwotę 110.000 zł. Zmiany w 

planie dochodów dokonuje się na podstawie wniosku Głównego Księgowego Starostwa 

Powiatowego we Włocławku z dnia 2.12.2019r. Urealnienie planu dochodów. Po 

wprowadzonych zmianach dochody budżetu powiatu zamykają się kwotą- 99.632.843,65  zł. 

Wprowadzone zmiany po stronie dochodów mają bezpośredni wpływ na wysokość 

planowanych wydatków, które po zmianach zamykają się kwotą – 101.998.962,97 zł. Dział 

600-Transport i łączność, w rozdziale 60014- Drogi publiczne powiatowe, poprzez 

zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę 231.282 zł. Zmiany w planie wydatków dokonuje 

się na podstawie wniosku Dyrektora PZD z/s w Jarantowicach z dnia 03.12.2019r. Uwalnia 

się do budżetu kwotę 231.282 zł w §4300 z pozycji pn. "Zimowe utrzymanie dróg 

powiatowych". Jednocześnie zmienia się nazwę zadania inwestycyjnego pn. "Przebudowa 

drogi powiatowej nr 2901C Lubanie -droga nr 1 w m. Lubanie o długości 2,3 km 

(opracowanie dokumentacji projektowej na zwiększony zakres zadania" na zadanie 

inwestycyjne pn. ""Przebudowa drogi powiatowej nr 2901C Lubanie -droga nr 1 w m. 

Lubanie o długości 2,3 km". Dział 750-Adminsitracja publiczna, w rozdziale 75020-
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Starostwa powiatowe- poprzez zwiększenie w planie wydatków o kwotę 5.000 zł. Zmiany 

w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Głównego Księgowego Starostwa 

Powiatowego we Włocławku z dnia 04.12.2019r. Zwiększone środki finansowe przeznacza 

się na zabezpieczenie kwoty na dodatkowe abonamenty. Dział 801- Oświata i wychowanie, 

w rozdziale 80115- Technika, poprzez zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę 11.450 zł.  

Zmiany w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół 

w Chodczu z dnia 28.11.2019r. Zmiany  w planie wydatków dokonuje się na podstawie 

wniosków: Dyrektora ZS w Kowalu z dnia 27.11.2019r. Zwiększone środki finansowe 

przeznacza się na wypłaty świadczeń Bhp dla pracowników zespołu, zakup zestawu 

komputerowego na potrzeby administracyjne w związku ze zmianą systemu operacyjnego, 

wywóz nieczystości i odprowadzenie ścieków, Dyrektora Zespołu Szkół w Chodczu z dnia 

28.11.2019r. Zwiększone środki finansowe przeznacza się wypłatę dodatków wiejskich i na 

składki. Zmiany  w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosków: Dyrektora ZS 

w Izbicy Kujawskiej z dnia 04.11.2019r. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na 

wynagrodzenia dla nauczycieli, Dyrektora Zespołu Szkół w Chodczu z dnia 28.11.2019r. 

Zwiększone środki finansowe przeznacza się zakup oleju opałowego i środków czystości. 

Zmiany  w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Dyrektora ZS w Kowalu 

z dnia 27.11.2019r. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na wynagrodzenia. Zmiany  

w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosków: Dyrektora ZS w Kowalu z dnia 

27.11.2019r. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na szkolenia dla nauczycieli 

w związku z wdrożeniem dziennika elektronicznego, Dyrektora Zespołu Szkół w Chodczu 

z dnia 28.11.2019r. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na szkolenia rady 

pedagogicznej, Dyrektora Zespołu Szkół w Lubrańcu z dnia 27.11.2019r. Zwiększone środki 

finansowe przeznacza się na koszty przejazdów i zakwaterowania nauczycieli dojeżdżających 

na szkolenia, warsztaty, studia podyplomowe. Zmiany w planie wydatków dokonuje się na 

podstawie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół w Chodczu z dnia 28.11.2019r. Zwiększone 

środki finansowe przeznacza się zakup oleju opałowego i środków czystości oraz wypłacenie 

delegacji związanych z uzgodnieniami do przetargów do inwestycji "Budowa Powiatowego 

Centrum Kształcenia Zawodowego na bazie organizacyjnej Zespołu Szkół w Chodczu wraz 

z infrastrukturą". Zmiany w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosków: 

Dyrektora DPS w Kowalu z dnia 27.11.2019r. Zwiększone środki finansowe przeznacza się 

na zakup oleju opałowego oraz artykułów i przemysłowych i chemicznych oraz na badania 

lekarskie. Dyrektora DPS w Kurowie z dnia 28.11.2019. Zwiększone środki finansowe 

przeznacza się na wypłatę nagród w wysokości 3%  dla pracowników domu oraz zakup 

odzieży dla mieszkańców, drobnego sprzętu gospodarstwa domowego, na wniosek Dyrektora 

DPS w Wilkowiczkach z dnia 17.11.2019r. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na 

zakup sprzętu i wyposażenia do warsztatu, działu terapeutyczno - opiekuńczego, art. 

krawieckich, art. do terapii zajęciowej, art. dekoracyjnych, prenumerata gazet, zakup art. 

przemysłowych, etyliny, oleju napędowego do sprzętów, art. do napraw i remontu, usunięcie 

awarii w łazience dla osób leżących, remont oświetlenia zewnętrznego. Zmiany w planie 

wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Dyrektora PUP we Włocławku z dnia 

02.12.2019r. Zwiększone środki przeznacza się na składki na ubezpieczenia społeczne, zakup 

oleju do kotłowni, wykonanie konserwacji gaśnic przeciwpożarowych i opłacenie badań 
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lekarskich. Zmiany w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Dyrektora PCPR 

we Włocławku z dnia 28.11.2019r. 

Wicestarosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały 

Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na 

rok 2019. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania projektu uchwały 

Przewodniczącemu Rady. 

 

Ad. 14 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dokonuje 

się poprzez doprowadzenie do zgodności z uchwałą budżetową oraz w związku z wnioskami 

dysponentów budżetowych tj. dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku zs. w 

Jarantowicach z dnia 28 listopada br., dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 

Włocławku z dnia 28 listopada 2019 r. Zmiany dotyczą Załącznika nr 1 obejmującego 

dochody i wydatki bieżące, dochody i wydatki majątkowe, wynik budżetu, przeznaczenie 

nadwyżki, sposób sfinansowania deficytu, przychody i rozchody budżetu, kwotę długu oraz 

sposób sfinansowania spłaty długu oraz Załącznika nr 2 dotyczącego przedsięwzięć 

wieloletnich.  

Wicestarosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały 

Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Włocławskiego na lata 2019-2026. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do 

przekazania projektu uchwały Przewodniczącemu Rady. 

 

Po tym punkcie porządku obrad pan Wicestarosta przekazał prowadzenie obrad panu 

Staroście. 

 

Ad. 15 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Agnieszka Sierakowska – Wojciechowska – główny 

specjalista w referacie Zamówień Publicznych. Poinformowała członków Zarządu, że dnia 

29 października 2019 r. została zawarta umowa na realizację zadania pn.: „Podniesienie 

jakości praktycznej nauki zawodu poprzez doposażenie szkoły prowadzącej kształcenie 

zawodowe – Budowa Placówki Kształcenia Zawodowego wraz z pracowniami praktycznej 

nauki zawodu z niezbędną infrastrukturą techniczną w Zespole Szkół w Izbicy Kujawskiej” 

z wykonawcą: Girder sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku. Wykonawca w dniu zawarcia 

umowy wniósł w formie pieniądza zabezpieczenie należytego wykonania umowy 

w wysokości 369.991,81 zł. W trakcie realizacji umowy wykonawca wystąpił z wnioskiem 

o zmianę formy zabezpieczenia należytego wykonania umowy na formę gwarancji w postaci: 

Gwarancji Należytego Wykonania Kontraktu NR PL-19-GU-0000404-K/1 wraz z Aneksem 

na kwotę: 369.991,81 zł oraz Gwarancji Usunięcia Wad Lub Usterek wraz z Aneksem NR 
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PL-19-GU-0000404-U/1 wraz z Aneksem na kwotę: 110.997,54 zł. Możliwość zmiany 

zabezpieczenia jest usankcjonowana w treści art. 149 ust.1 ustawy  z dnia 29 stycznia 2004 r. 

Prawo zamówień publicznych „W trakcie realizacji umowy wykonawca może dokonać 

zmiany formy zabezpieczenia na jedną lub kilka form, o których mowa w art. 148 ust. 1”. 

Mając na uwadze powyższe, zmiana zabezpieczenia jest możliwa. Zgodnie z treścią art. 149 

ust. 3 ww. ustawy zmiana zabezpieczenia jest dokonywana z zachowaniem ciągłości 

zabezpieczenia i bez zmniejszenia jego wysokości, co w tej sytuacji również zostaje 

spełnione. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął treść Aneksu nr 1 do Umowy z dnia 29 października 

2019 r. na realizację zadania pn. „Podniesienie jakości praktycznej nauki zawodu poprzez 

doposażenie szkoły prowadzącej kształcenie zawodowe – Budowa Placówki Kształcenia 

Zawodowego wraz z pracowniami praktycznej nauki zawodu z niezbędną infrastrukturą 

techniczną w Zespole Szkół w Izbicy Kujawskiej”.  

 

Ad. 16 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Agnieszka Dopierała – główny specjalista 

w referacie Zamówień Publicznych. Poinformowała członków Zarządu, że dnia 24 września 

2019 r. Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 148/19 w sprawie wszczęcia postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę i montaż wyposażenia szkoły w ramach 

projektu pn. „Budowa Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego na bazie 

organizacyjnej Zespołu Szkół w Chodczu wraz z infrastrukturą”, z podziałem na 4 części. Do 

przeprowadzenia tego postępowania Zarząd powołał Komisję Przetargową. W terminie 

określonym w specyfikacji istotnych warunków zamówienia i ogłoszeniu o zamówieniu, tj. do 

dnia 27.11.2019 r. do godz. 10
00

 wpłynęły oferty. W dniu 27.11.2019 r. o godz. 10
45

 Komisja 

Przetargowa dokonała jawnego otwarcia ofert. Na posiedzeniu niejawnym w dniu 03.12.2019 

r. Komisja Przetargowa stwierdziła, że postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego 

prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na realizację zadania pn. Dostawa 

i montaż wyposażenia szkoły w ramach projektu pn. „Budowa Powiatowego Centrum 

Kształcenia Zawodowego na bazie organizacyjnej Zespołu Szkół w Chodczu wraz 

z infrastrukturą”, z podziałem na 4 części, w części: 

Część Nr 1 – dostawa i montaż wyposażenia do pracowni mechanicznych, 

Część Nr 2 – dostawa i montaż wyposażenia do pracowni gastronomicznych, 

Część Nr 4 – dostawa i montaż sprzętu komputerowego i multimedialnego, 

podlega unieważnieniu na podstawie art. 93 ust. 1 pkt 4 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. 

Prawo zamówień  publicznych, ponieważ oferta z najniższą ceną przewyższa kwotę, którą 

zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia a zamawiający nie może 

jej zwiększyć oraz w Część Nr 3 – dostawa i montaż wyposażenia do pracowni logistycznych 

i BHP, podlega unieważnieniu na podstawie art. 93 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 29 stycznia 

2004 r. Prawo zamówień  publicznych, ponieważ nie złożono żadnej oferty niepodlegającej 

odrzuceniu. W prowadzonym postępowaniu na Część Nr 1 – dostawa i montaż wyposażenia 

do pracowni mechanicznych, wpłynęły 3 oferty. Oferta z najniższą ceną firmy Megamaszyny 
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Rafał Pajek ze Spóroka, Cena oferty: 2.333.000 zł, przewyższa kwotę, którą zamawiający 

zamierza przeznaczyć na sfinansowanie tej Części zamówienia tj. kwotę  985.256 zł brutto. 

W prowadzonym postępowaniu na Część Nr 2 – dostawa i montaż wyposażenia do pracowni 

gastronomicznych, wpłynęła 1 oferta: Oferta z najniższą ceną firmy P.H.U. Gastro Centrum 

Adam Koprowski, z Piły, Cena oferty:  517.769,77 zł, przewyższa kwotę, którą zamawiający 

zamierza przeznaczyć na sfinansowanie tej Części zamówienia tj. kwotę 399.254 zł brutto. 

W prowadzonym postępowaniu na Część Nr 4 – dostawa i montaż sprzętu komputerowego 

i multimedialnego, wpłynęła 1 oferta: Oferta z najniższą ceną firmy Web-Profit Maciej 

Kuźlik, z Piekar Śląskich, Cena oferty:  375.692,43 zł, przewyższa kwotę, którą zamawiający 

zamierza przeznaczyć na sfinansowanie tej Części zamówienia tj. kwotę 342.160,00 zł brutto. 

Zgodnie z dyspozycją przepisu art. 93 ust. 1 pkt 4 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo 

zamówień  publicznych, postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego unieważnia się, 

jeżeli cena najkorzystniejszej oferty lub oferta z najniższą ceną przewyższa kwotę, którą 

zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, chyba że zamawiający 

może zwiększyć tę kwotę do ceny najkorzystniejszej oferty. W prowadzonym postępowaniu 

na Część Nr 3 – dostawa i montaż wyposażenia do pracowni logistycznych i BHP 

w wyznaczonym terminie tj. do dnia 27.11.2019 r. godz. 10
00

 nie wpłynęła żadna oferta. 

Zgodnie z dyspozycją przepisu art. 93 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo 

zamówień  publicznych postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego unieważnia się, 

jeżeli nie złożono żadnej oferty niepodlegającej odrzuceniu albo nie wpłynął żaden wniosek 

o dopuszczenie do udziału w postępowaniu od wykonawcy niepodlegającego wykluczeniu, 

z zastrzeżeniem art. 93 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień  

publicznych. Komisja Przetargowa wystąpiła z wnioskiem do kierownika zamawiającego 

o unieważnienie tego postępowania ze względu na zaistnienie okoliczności, o których mowa 

w art. 93 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień  publicznych 

w Części Nr 3 oraz okoliczności, o których mowa  w art. 93 ust. 1 pkt 4 w ustawy z dnia 

29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień  publicznych w Części Nr 1, 2 i 4. Postępowanie 

o udzielenie zamówienia prowadzone jest zgodnie z przepisami ustawy z dnia 29 stycznia 

2004 r. Prawo zamówień publicznych stosownie dla zamówień o równowartości powyżej 

kwot określonych w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy z dnia 29 

stycznia 2004 r. Prawo zamówień  publicznych oraz przepisów wykonawczych wydanych na 

podstawie ww. ustawy. Przedmiotowe zamówienie jest dostawą w myśl ww. ustawy. Zadanie 

to jest wydatkiem majątkowym, co oznacza, że postępowanie o udzielenie tego zamówienia 

przeprowadzane jest zgodnie z Zasadami oraz trybem przygotowywania i przeprowadzania 

postępowań o udzielenie zamówień publicznych oraz udzielania zamówień publicznych, 

w takim zakresie przedmiotowym, w jakim ich realizacja tworzy zobowiązania powiatu 

pokrywane z wydatków majątkowych, stanowiącymi załącznik nr 1 do uchwały Nr 651/17 

Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie sposobu prowadzenia 

w powiecie wspólnej obsługi w zakresie udzielania zamówień publicznych.  Zgodnie z §8 

załącznika nr 1 do w/w uchwały, w przypadku zaistnienia okoliczności, o których  mowa 

w przepisach ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień  publicznych, komisja 

przetargowa występuje do kierownika zamawiającego o unieważnienie postępowania, 

pisemne uzasadnienie takiego wniosku powinno zawierać wskazanie podstawy prawnej oraz 
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omawiać okoliczności, które spowodowały konieczność unieważnienia postępowania.  

W myśl § 70 ust. 1 Statutu Powiatu Włocławskiego, Zarząd rozstrzyga w formie uchwał 

sprawy należące do jego kompetencji wynikające z ustaw oraz przepisów wykonawczych do 

ustaw i w granicach upoważnień ustawowych. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 189/19 w sprawie zatwierdzenia wniosku 

Komisji Przetargowej oraz unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na dostawę i montaż wyposażenia szkoły w ramach projektu pn. „Budowa 

Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego na bazie organizacyjnej Zespołu Szkół w 

Chodczu wraz z infrastrukturą”, z podziałem na 4 części. 

 

Ad. 17 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Małgorzata Kręcicka – kierownik referatu Zamówień 

Publicznych. Poinformowała członków Zarządu, że zadanie inwestycyjne pn. „Zakup dwóch 

kosiarek bijakowych” zostało ujęte w budżecie Powiatu Włocławskiego na rok 2019 

w kwocie 108.000 zł. Wartość zamówienia nie przekracza równowartości kwoty 30.000 euro. 

Przedmiotowe postępowanie jest dostawą w rozumieniu ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. 

Prawo zamówień publicznych. Zadanie to jest wydatkiem majątkowym, co oznacza, 

że postępowanie o udzielenie tego zamówienia należy przeprowadzić zgodnie z Zasadami 

oraz trybem przygotowywania i przeprowadzania postępowań o udzielenie zamówień 

publicznych oraz udzielania zamówień publicznych, w takim zakresie przedmiotowym, 

w jakim ich realizacja tworzy zobowiązania powiatu pokrywane z wydatków majątkowych, 

stanowiącymi załącznik nr 1 do uchwały Nr  651/17 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 

19 grudnia 2017 r. w sprawie sposobu prowadzenia w powiecie wspólnej obsługi w zakresie 

udzielania zamówień publicznych. Zgodnie z § 16 ust. 8 i § 18 ust. 1 wyżej wymienionych 

Zasad, Zarząd Powiatu podejmuje decyzję o wszczęciu i przeprowadzeniu postępowania oraz  

powołuje komisję przetargową w celu wyboru najkorzystniejszej oferty. Do składu komisji 

przetargowej referat Zamówień Publicznych zaproponował panią Małgorzatę Kręcicką na 

przewodniczącą komisji, pana Roberta Pawłowskiego na członka komisji, pana Marcina 

Grochowinę na członka komisji, panią Agnieszkę Sierakowską – Wojciechowską na 

sekretarza komisji.  

Pan Starosta podniósł, że w jednym z poprzednich punków zostały zwiększone środki na to 

zadanie, ponieważ wartość kosiarek wzrosła, ale Powiatowy Zarząd Dróg posiada środki 

w swoim budżecie na innych paragrafach, w związku z tym zadanie będzie można 

zrealizować.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 190/19 w sprawie wszczęcia postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie inwestycyjne. 

 

Ad. 18  Sprawy różne 
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Pan Starosta zapytał pana naczelnika Łuczaka, na jakim etapie jest porozumienie z panem 

Burmistrzem Kowala? 

Pan naczelnik Łuczak odpowiedział, pan Burmistrz otrzymał propozycję ze strony powiatu. 

Uwagi wydziału zostały naniesione przy konsultacji z radcą prawnym, z panem sekretarzem 

i wicestarostą. Pani dyrektor również zamieściła swoje uwagi. W tym tygodniu pani dyrektor 

będzie się kontaktowała z panem Burmistrzem. Pan Burmistrz jeszcze nie ustosunkował się 

do propozycji powiatu. Na tę chwilę nie ma żadnych informacji.  

Pan Starosta poinformował, że Burmistrz Brześcia Kujawskiego pismem z dnia 12 listopada 

2019 r. zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości wystąpienia do władz powiatu  

aleksandrowskiego z wnioskiem o przejęcie na rzecz powiatu włocławskiego dwóch 

odcinków dróg powiatowych o łącznej długości 2500 mb. zlokalizowanych w miejscowości 

Bachórka. Starosta zaproponował, aby pismo przekazać do dyrektora Powiatowego Zarządu 

Dróg. Jest to duże zobowiązanie związane z remontem, zimowym utrzymaniem, ale niech 

Powiatowy Zarząd Dróg wyrazi swoją opinię na ten temat. 

Pan Starosta poinformował, że pojawił się temat nieruchomości w Kowalu. Nieruchomość 

kilkanaście lat temu została przekazana Skarbowi Państwa z mienia powiatu na rzecz szkoły 

rolniczej. Szkoła rolnicza buduje hale i sale dydaktyczne, więc z mocy prawa jest gotowa 

nieruchomość oddać na rzecz powiatu. Odbyło się spotkanie z dyrektorem szkoły w tym 

temacie. Burmistrz Miasta Kowal zwrócił się do powiatu z pismem o przekazanie tej 

nieruchomości gminie. Faktem jest, że w tym budynku mieszka 8 rodzin, w tym 4 rodziny na 

okres długoterminowy. Starosta jest sceptycznie nastawiony do przekazywania majątku na 

rzecz innych podmiotów. W najbliższym czasie zostanie przeprowadzona analiza, w jakim 

celu budynek mógłby być wykorzystany. Żadne deklaracje w tym temacie jeszcze nie 

zapadły. Sprawa jest otwarta. 

 

Ad. 19  

Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 11
50

 dokonał zamknięcia posiedzenia 

Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.                                                                                                                                     
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